
PROTOKÓŁ  Nr XLII/10 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 9 listopada  2010 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 9
00

  do godziny 13
40

. Obradom 

przewodniczyła Pani Iwona Pietras- Przewodnicząca Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 15 radnych (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. Poseł na Sejm pan Mirosław Pawlak Wójt 

Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, Radni Powiatu Jędrzejowskiego pani Ewa Kubas 

Samociuk i pan Krzysztof Chmaruk, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi 

oraz inni zainteresowani obradami  

( listy obecności – załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania. 

7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

 b) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

c) zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013 

na realizację zadania inwestycyjnego pn. Przebudowa i modernizacja oczyszczalni 

ścieków w miejscowości Lubcza, 

d) zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013 

na realizację zadania inwestycyjnego pn. Tworzenie centrum kulturalno- 

rekreacyjnych w miejscowościach Gminy Wodzisław, 

 e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

 g) opłaty targowej, 

h) określenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Gminy 

Wodzisław, 

i) trybu prac nad projektem budżetu 

j) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

        8. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych: 

 - radnych Rady Gminy Wodzisław, 

 - kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław. 

9.  Podsumowanie dorobku Gminy Wodzisław za okres mijającej kadencji 2006-2010 ze 

szczególnym uwzględnieniem inwestycji realizowanych w ramach programów 

operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 

      10.  Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady za okres kadencji 2006–2010. 

 - Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 

 - Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

 - Komisji Zdrowia, Administracji, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego, 

 - Komisji Rewizyjnej. 

11.   Sprawozdanie z działalności Rady Gminy za okres kadencji 2006-2010. 
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12. Informacja Urzędnika Wyborczego odnośnie organizacji wyborów do samorządu  

       terytorialnego na kadencję 2010-2014. 

      13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      14.  Sprawy różne.  

      15. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Czterdziestą drugą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram czterdziestą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 

 

 Na sekretarza obrad powołano radnego Krzysztofa Krupę , jednogłośnie – 15 za,                    

w głosowaniu jawnym. 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że  Wójt Gminy zwrócił się do niej  w 

sprawie wprowadzenia do porządku obrad zmiany polegającej na dodaniu do proponowanego 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

Dodała, że nie otrzymała pisma w w/w sprawie.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad o przedłożony projekt 

uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 

15 za,  przyjęli zmianę porządku obrad dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie – 

zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w/w projekt omawiany będzie w punkcie 7 

lit. „b”. Pozostałe projekty uchwał będą miały zmienione oznaczenie, zgodnie z literami  

alfabetu. 

 

  Radny Mariusz Zieliński odniósł się do punktu 7 lit. h porządku obrad tj. podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia opłat za wodę pobraną z urządzeń zaopatrzenia w wodę i za 

ścieki wprowadzone do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Wodzisław. Złożył 

wniosek formalny, aby w/w projekt zdjąć z porządku obrad i przekazać do rozpatrzenia  

komisji rewizyjnej.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zdjęcia   z porządku obrad  projektu uchwały w 

sprawie ustalenia opłat za wodę pobraną z urządzeń zaopatrzenia w wodę i za ścieki 

wprowadzone do urządzeń kanalizacyjnych na terenie Gminy Wodzisław.. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. W wyniku jawnego głosowania, radni większością- 

13 za, 2 wstrzymujące się, przeciw brak,  przyjęli wniosek formalny radnego Mariusza 

Zielińskiego.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w/w projekt uchwały zostaje zdjęty z 

dzisiejszego porządku obrad tj. punkt 7 lit. h zostaje wykreślony.  
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 Radny Artur Oleksiak przypomniał, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

wnioskowała, o obniżenie ceny skupu żyta ogłoszonej przez GUS do celów wymiaru podatku 

rolnego.  

Wójt poinformował, że w projekcie budżetu na 2011 rok zaplanował dochody przyjmując 

stawkę GUS. Jeżeli jednak Rada zdecyduje, że chce obniżyć podatek, projekt uchwały 

zostanie przygotowany. Należy mieć jednak na uwadze trudną sytuację finansową gminy. 

Najtrudniejsza sytuacja jest w oświacie gdyż subwencja nie pokryje nawet części wydatków. 

Różnica między dochodami a  wydatkami bieżącymi  jest bardzo mała. Nie można 

doprowadzić do tego aby wydatki bieżące przekraczały dochody gdyż nie będzie można 

skonstruować budżetu. Zauważył, że podatek rolny nie jest dużym obciążeniem dla 

gospodarstw domowych. Gmina otworzyła kompleks sportowy, planuje się dofinansować 

wyjazdy dzieci szkolnych na basen w Sędziszowie, a nie ma na tyle dochodów własnych. 

Stwierdził, że trudno jest podejmować niepopularne decyzje, ale należy mieć na uwadze 

przyszłość. Gmina jest zadłużona, a są jeszcze kolejne plany  inwestycyjne. Poinformował, że 

analizował projekt budżetu i z kalkulacji wynika, że sytuacja jest bardzo napięta. Okres 

przedwyborczy jest niekorzystny dla takich decyzji ale należy wziąć odpowiedzialność za 

całą gminę. Apelowa o rozważenie problemu. Obniżając podatek gmina pozbywa się 

dochodów ale również subwencji z budżetu państwa. Wyjaśnił, że subwencja oświatowa jaka 

została przekazana jest subwencją wstępną. Ostatecznie, z powodu spadku liczby dzieci 

zostanie ona obniżona o ok. 200.000zł. Zauważył, że proponowana podwyżka wysokości 

podatku rolnego, w stosunku do roku bieżącego jest niewielka.  

Sołtys wsi Konary poinformował, że 3 lata temu podatek rolny był zbyt wysoki. Pan Wójt 

obiecał wtedy, że podatek nie będzie już podwyższany. Wyraził opinię, że gmina powinna 

szukać środków u dłużników, którzy od wielu lat zalegają z płatnościami.  

Wójt wyjaśnił, że gmina ściąga długi jednakże nie we wszystkich przypadkach jest to prawnie 

możliwe. Dodał, że skierowano ok. 200 wniosków do komornika.  

Sołtys wsi Przewody pytał, jakie będą skutki obniżenia ceny żyta. 

Skarbnik wyjaśniła, że ok. 119.000zł. Będzie również obniżona subwencja ogólna.  

Wójt podkreślił, że w 2011 roku będą dodatkowe wydatki związane z utrzymaniem 

kompleksu.  

Sołtys wsi Lubcza pytał, czy właściciele pałacu w Lubczy płacą podatki. Poinformował, że w 

ostatnim czasie na terenie obiektu wycięto drzewa. 

Wójt wyjaśnił, że sprawa zaległości przekazana została do komornika. Właściciel nie ma 

prawa wstępu na posesję. 

Przewodnicząca Rady Gminy kończąc dyskusję podkreśliła, że należy dążyć do tego aby w 

gminie żyło się lepiej, ależ żeby to było możliwe potrzebne są środki finansowe. Wyraziła 

osobistą opinię, że chociaż jest płatnikiem podatku rolnego i podwyżka również ją dotknie, to 

chce aby dzieci z terenu gminy mogły korzystać z basenu w Sędziszowie za dopłatą gminy. 

Dlatego nie należy pozbywać się dochodów.  

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosownia w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie „obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego”. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 

15 za,  przyjęli zmianę porządku obrad dot. wprowadzenia projektu uchwały w sprawie – 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w/w projekt omawiany będzie w punkcie 7 

lit. „j”. Pozostałe projekty uchwał będą miały zmienione oznaczenie, zgodnie z literami  

alfabetu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są uwagi lub propozycje co do 

proponowanego porządku obrad po zmianach. Uwag ani propozycji nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 15 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca   Rady Gminy Pani Iwona Pietras poinformowała, że do chwili 

rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu z 

nadzwyczajnej sesji z dnia 11 października  2010 roku.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 15 za,    w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca  Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XLI/10 z obrad sesji                   

z dnia  11 października  2010 roku. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6  do protokołu) . 

Szczególną uwagę zwrócił na współpracę z LGD. Poinformował, że w najbliższym czasie 

zorganizowane zostanie szkolenie dla wszystkich zainteresowanych pozyskaniem środków w 

ramach programu LEADER.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie sprawozdana Wójta Gminy.  

  

Na sesję przybył Poseł na Sejm RP pan Mirosław Pawlak.  

 

Ad.6. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Janusz Zasada poruszył temat odbudowy drogi powiatowej przez Piotrkowice. 

Poinformował, że źle wykonano przepusty. Droga jest zawężona, a na niektórych odcinkach 

są bardzo wysokie uskoki. 

 

Sołtys wsi Sadki interweniował w sprawie wybudowania wiaty przystankowej w 

miejscowości Sadki- Modrzeje. 

 

Radny powiatowy pan Krzysztof Chmaruk podziękował za współpracę w mijającej kadencji. 

Dodał, że przez ten okres poznał teren gminy Wodzisław i starał się pomagać w 

rozwiązywaniu problemów. Poinformował, że kandyduje w nadchodzących wyborach 

samorządowych i prosił o poparcie.  

 

Radna powiatu pani Ewa Kubas Samociuk również poinformował, że jest kandydatem na 

kolejną kadencję. Zapewnił, że gdy wygra wybory nadal będzie współpracować z gmną 

Wodzisław.  
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Przewodnicząca Rady Gminy w dowód uznania i w podziękowaniu za współpracę wręczyła 

radnym powiatowym symboliczne kwiaty.  

Poseł na Sejm pan Mirosław Pawlak zwracając się do radnych gminy oraz pana wójta 

podziękował za współpracę. Podkreślił, że dorobek gminy V kadencji jest bardziej owocny 

niż w ubiegłych latach. Radni popierali działania Wójta, w zakresie  pozyskiwania środków 

unijnych na dofinansowanie zaplanowanych inwestycji. Życzył sukcesów kandydatom w 

zbliżających się wyborach. Podkreślił znaczenie działalności samorządu powiatowego oraz 

wojewódzkiego. Wręczył wszystkim radnym i wójtowi gminy  listy gratulacyjne. 

Kończąc wystąpienie zaprosił wszystkich zainteresowanych na spotkanie z Ministrem 

Rolnictwa panem Markiem Sawickim, które odbędzie się w dniu 15 listopada b.r. w 

Jędrzejowie.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformował, że przedłożone projekt uchwał były omawiane 

na 2 posiedzeniach Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i otrzymały pozytywne 

opinie ( opinie stanowią załącznik Nr 7 i 8 do protokołu). Projekt uchwały w sprawie: 

a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt 

stanowi załącznik Nr 9 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XLII/255/10 w sprawie zmian 

budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

b) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt 

stanowi załącznik Nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XLII/256/10 w sprawie zmian 

budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

c) zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013 na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. Przebudowa i modernizacja oczyszczalni ścieków w 

miejscowości Lubcza, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 11 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XLII/257/10 w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013 na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. Przebudowa i modernizacja oczyszczalni ścieków w 

miejscowości Lubcza. 

 

d) zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013 na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. Tworzenie centrum kulturalno- rekreacyjnych w 
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miejscowościach Gminy Wodzisław, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi 

załącznik Nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XLII/258/10 w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007-2013 na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. Tworzenie centrum kulturalno- rekreacyjnych w 

miejscowościach Gminy Wodzisław. 

 

e) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, przedstawiła Skarbnik Gminy                 

( projekt stanowi załącznik Nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 14 za, 1 wstrzymujący 

się, przeciw brak, w głosowaniu jawnym.  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XLII/259/10 w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

f) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, przedstawiła Skarbnik 

Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 14 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XLII/260/10 w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

  

g) opłaty targowej,  przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 15 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XLII/261/10 w sprawie opłaty 

targowej. 

 

h) określenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Gminy Wodzisław,  

przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XLII/262/10 w sprawie 

określenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Gminy Wodzisław.   

 

i) trybu prac nad projektem budżetu, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi 

załącznik Nr 17 do protokołu).  
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Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XLII/263/10 w sprawie trybu 

prac nad projektem budżetu. 

 

j) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, tj. z 37,64 zł. za 1q na 

34,10zł. za 1 q, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 18 do 

protokołu).  

Sołtys wsi Przewody pytał, dlaczego w uzasadnianiu projektu uchwały szczegółowo nie 

opisano powodów obniżenia ceny żyta. 

Skarbnik wyjaśniła, że uzasadnienie sporządzono zgodnie z ustawą o finansach publicznych.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów 11 za, przeciw 2 , 

wstrzymujących się  1 , w głosowaniu jawnym.  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła podjęcie uchwały Nr XLII/264/10 w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

 

Ad. 8. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych: 

 - radnych Rady Gminy Wodzisław, 

 - kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław.  

   

a) radnych Rady Gminy Wodzisław przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani Iwona Pietras              

( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 19 do protokołu), 

b) kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Wodzisław przedstawił Wójt Gminy Pan 

Józef Syska ( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 20 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

 

Ad. 9.  Podsumowanie dorobku Gminy Wodzisław za okres mijającej kadencji 2006-

2010 ze szczególnym uwzględnieniem inwestycji realizowanych w ramach programów 

operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 

 

 Podsumowanie dorobku gminy przedstawił Wójt Gminy pan Józef Syska ( informacja 

stanowi załącznik Nr 21 do protokołu ).  

Kończąc wystąpienie odniósł się do podjętej przez radę uchwały w sprawie obniżenia ceny 

żyta. Podkreślił, że gmina w ten sposób pozbyła się dochodów, co może mieć wpływ na brak 

środków na zaplanowane inwestycje.  

 

Ad.10. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady za okres kadencji 2006–2010. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawiła  Przewodnicząca 

Komisja Pani Iwona Woźniak  ( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 22 do protokołu).  

Sprawozdanie z działalności  Komisji Rozwoju Gospodarczego                                           

i Finansów przedstawił jej Przewodniczący Pan Artur Oleksiak ( sprawozdanie stanowi 

załącznik Nr 23 do protokołu).   
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  Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury Fizycznej i Sportu 

przedstawiła jej Przewodnicząca Pani Zofia Jędrzczyk ( sprawozdanie stanowi załącznik              

Nr 24 do protokołu ). Pytań, ani uwag nie było. 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Opieki  Społecznej, Administracji i 

Bezpieczeństwa publicznego przedstawił jej Przewodniczący Pan Zbigniew Kaleta                         

( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 25 do protokołu ). Pytań, ani uwag nie było. 

 Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała wszystkim stałym komisjom za 

dotychczasową pracę. 

 

Ad. 11.   Sprawozdanie z działalności Rady Gminy za okres kadencji 2006-2010. 

 

 Sprawozdanie z działalności Rady przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy pani 

Iwona Pietras ( sprawozdanie stanowi załącznik Nr 26 do protokołu ). 

 

 Wójt Gminy podziękował radnym za współprace. Podkreślił, że była ona bardzo 

dobra, a decyzje podejmowano bez nacisków politycznych. Zaznaczył, że z 5 kadencji 

samorządu z obecną Radą współpracowało mu się najlepiej. Podziękował za współpracę 

pracownikom urzędu, kadrze zarządzającej, sołtysom przedstawicielom stowarzyszeń i 

jednostek OSP oraz mediom. Odniósł się do swojego kandydowania w wyborach do rady 

powiatu. Podkreślił, że nie była to jego osobista decyzja, a on sam czuje się przede wszystkim 

samorządowcem. 

 

 Radny Zbigniew Kaleta w imieniu radnych z Wodzisławia i mieszkańców 

Wodzisławia podziękował za zadania inwestycyjne jakie udało się zrealizować. Zaznaczył, że 

nie wszystko jeszcze zostało wykonane, ale ma nadzieję, że kolejna rada będzie kontynuować 

działania V kadencji.  

 

 Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła podziękowania skierowane do radnych 

przesłane przez Wojewodę Świętokrzyskiego. 

 

Ad. 12. Informacja Urzędnika Wyborczego odnośnie organizacji wyborów do 

samorządu terytorialnego na kadencję 2010-2014. 

 

 Informację przedstawiła sekretarz gminy pani Renata Koziara- urzędnik wyborczy. 

Szczególną uwagę zwróciła na: liczbę mandatów w poszczególnych okręgach wyborczych, na  

sposób głosowania do rady powiatu i sejmiku województwa, obwieszczenia i ogłoszenia 

wyborcze, możliwość głosowania przez pełnomocnika, czasie trwania głosowania. 

Poinformowała, że po raz pierwszy w historii w okręgu wyborczym Nr 5 tj. w Mierzawie był 

tylko jedne kandydat. W związku z powyższym  głosowanie do rady gminy nie zostanie 

przeprowadzone, a radną została pani Iwona Woźniak. 

 

Ad.13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Wójt odniósł się do złożonych interpelacji i wniosków:   

- radnego Janusza Zasady dot. remontowanej drogi powiatowej w miejscowości Piotrkowice 

wyjaśnił, że nie może ingerować co do zakresu wykonywanych prac. Przekazał wykonawcy 

zadania uwagi zgłoszone przez mieszkańców, a także uwagi dot. złego oznakowania 

objazdów drogi. Wyjaśnił, że po interwencji znaki zostały ustawione. Dodał, że rowy, zjazdy 

i wjazdy zostaną wykonane w 2011 roku. Przypomniał, że rada gminy podjęła  uchwałę w 
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sprawie partycypacji w kosztach budowy chodników przy w/w drodze. Podkreślił, że była to 

dobra decyzja. Poinformował, że na okres remontu drogi włączone zostanie oświetlenie 

uliczne na odcinku od CPN do POM Brzezie gdyż obecnie jest tam wzmożony  ruch 

samochodowy.  

- sołtysa wsi Sadki dot. ustawienia przystanku autobusowego zapewnił, że ustawiona zostanie 

wiata zdemontowana we wsi Pokrzywnica.  

 

Poruszył temat kontroli przepustowości na drogach terenu gminy. Poinformował, że 

ustawiono nowe znaki drogowe. Do końca marca 2011 roku sporządzone zostaną plany 

organizacji ruchu. Prosił o niezwłoczne zgłaszanie przypadków niszczenia znaków 

drogowych.  

Następnie zaprosił wszystkich obecnych na uroczyste obchody Dnia Niepodległości, które 

odbędą się w Wodzisławiu w dniu 11 listopada o godz. 11
30

 podczas mszy odpustowej w 

kościele św. Marcina w Wodzisławiu. Po mszy odbędą się występy w remizie OSP w 

Wodzisławiu.   

 

Ad.14. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła obrady wypowiadając formułę –„ 

Wysoka Rado! – zamykam czterdziestą drugą, ostatnią  w piątej  kadencji,  sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Protokolant            Sekretarz obrad      Przewodniczący Rady Gminy 

   

 / Aleksandra Adamska   /             / Krzysztof Krupa  /                  /  Iwona Pietras / 

 

 

 

 

 


